
 
JORDAN & JERUSALEM  

PROGRAM 

 ( FOR FRENCH ) 

8 DAYS 7 NIGHTS 

INCLUDE 

Day 01: 

ARRIVAL AT AMMAN AIRPORT - AMMAN 

Arrival at Queen Alia International Airport, Amman, where airline employees will meet you at the gate as 

the plane departs. The company's staff will provide full assistance in visa and customs procedures. 

transfer to hotel in Amman for dinner and overnight. 

Day 02: 

AMMAN – KARAK – PETRA – WADI RUM 

After breakfast at the hotel, transport to the south of Jordan, visit the Karak where the battle of Yarmouk 

was, then continue to "the old city of Petra Nabatian is one of the wonders of the seventh world. In 1985, 

Petra has been listed as a UNESCO World Heritage Site. 

Start your tour by enjoying a walk or riding a horse from the main gate of Petra to the entrance to the old 

city “Al Siq”. As you reach the end of Al Siq, the first and largest monument of Petra slowly comes into 

view. It is the most famous monument of the Treasury “Al Khazneh”. enjoy yourself, and walk through 

the architectural and spiritual wonders of this majestic place examining every detail in sight. 

after the city tour, transfer to Wadi Rum for dinner and overnight at the camp. 

Day 03: 

WADI RUM – DEAD SEA – AMMAN 

After breakfast at the camp, continue to Rum Valley where you will be escorted by the local beduin to 

explore this wonderful desert. They will transport you in 4x4 to explore the desert. 

 Tour time at least two hours with the beduin. During the trip to the bottom of the Moon Valley and to Ciq 

Lawrence Arabia, enjoy the time in Wadi Rum. We return to camp. 

transfer to the Dead Sea via desert road for four hours, the Dead Sea is the lowest point on Earth 431 

meters below sea level. The Dead Sea has its own historical and spiritual heritage and is considered the 

site of five evangelical cities: Sodom, Adventures, Adema, Zeboim, Visitors. Spend the day in the sun, 

swim and relax in the water of the Dead Sea and be very surprised. 

You can never drown in the Dead Sea. This is a particularity of the Dead Sea among the sailors of the 

world. transfer to Amman for dinner in a hotel. 

Day 04: 

AMMAN – ALLENBY BRIDGE – VISIT TO JERUSALEM – BETHLEHEM 

After breakfast, early in the morning, transferred to Allenby Bridge, 

then to Palestine. After border controls, our staff on the Palestinian side will receive you. transfer to 

Jerusalem to pray and you can look at the dome of the rock and visit the old and new Jerusalem. 

transfer to Bethlehem for dinner. 

( 1الآية الإسراء( حوله باركنا الذي الأقصى المسجد إلى الحرام المسجد من ليلا  هبعبد أسرى الذي سبحان) )) 

 



 
 

Day 05: 

JERUSALEM – JERUSALEM – AL AQSA – JABAL DAOUD – ALNABI 

DAOUD SQUARE – BETHLEEM 

After breakfast, transfer to the ancient city of Jerusalem, the holy city of the three great monotheistic 

religions: This city, more than 1000 years old, has caused much ink to flow for centuries, and Jerusalem 

was destroyed over 20 times, but it still exists. 

Prayer at the mosque, Visit with a guide who speaks the same language to the site with these many relics 

dating from before - Islamic periods, In the old city, we walk in the alley, leading to many places. 

An expedition including Heat Horn, Cardo "Old Roman City," Via Dolorosa, Umar ibn Khatib Mosque 

and the Church of the Holy Sepulchre, is one of the iconic features of Christianity. 

On Mount David, visit Matthew, the Prophet of David, Church of the Last Supper. 

transfer to Bethlehem for dinner and overnight. 

 

مْناَهَا (78) ا آتيَْناَ وَكُلً  سُلَيْمَانَ  فَفَهَّ ا حُكْما رْناَ وَعِلْما فاَعِلِينَ  وَكُنَّا وَالطَّيْرَ  يسَُب حِْنَ  الْجِباَلَ  داَوُودَ  مَعَ  وَسَخَّ  

Day 06: 

JERUSALEM – MOUNT OF OLIVES – RABA’A ADWIEH – SALMAN AL 

FARISI – JABEL ALMOKABER – HEBRON - BETHLEHEM 

After breakfast, transfer to visit Al Quds via the Mount of Olives which, with its 827m altitude, not only 

offers a magnificent panoramic view of the old city, but also has places of great importance for the three 

monotheistic religions. Visit the tomb of Raba’a Adwieh, a dancer and singer from the Abbasid era, who 

decided to leave the world of entertainment and devote his life to Islam. Today, she is one of the most 

famous women in Islam. Visit the tomb of Salman Al Farisi, a companion of Caliph Omar Ben Al Khtab 

who went together to Al Quds in 638. After visiting Jabel Almokaber, continue to the city of Bethlehem, 

birthplace of the prophet Aïssa, visit the historic center and the Church of the Nativity. On the way to the 

city of Hebron, "Khalil Alrahman" one of the oldest cities in the Near East, was built by the Canaanites 

around 4000 BCE. This city has an exceptional historical heritage. Visit to the old town, with the tomb of 

the Patriarchs which transforms the tombs of Nabi (Ibrahim - Ismaël - Yacoub and their wives). Prayer at 

the AL Kalil mosque. Passage through Halhoul to visit the Nabi Younes mosque. Return to Jerusalem, for 

the Maghreb and Icha prayer at Al Aqsa. continue to Bethlehem for dinner and overnight. 

ِ  مِنْهُمْ  آمَنَ  مَنْ  الثَّمَرَاتِ  مِنَ  أهَْلهَُ  وَارْزُقْ  آمِناا بلََداا هَذاَ اجْعَلْ  رَب ِ  إِبْرَاهِيمُ  قاَلَ  وَإِذْ  هُ ثمَُّ  قلَِيلا  فَأمَُت عِهُُ  كَفَرَ  وَمَنْ  قاَلَ  الْآخِرِ  وَالْيوَْمِ  باِللَّّ  أضَْطَرُّ

الْمَصِيرُ  وَبئِسَْ  النَّارِ  عَذاَبِ  إِلَى  * 

Day 07: 

JERUSALEM – JERICHO – ALLENBY BRIDGE – SHOAIB – YOSHA – 

AHL AL KAHF – AMMAN 

After breakfast, transfer to the city of Jericho. An oasis located in the heart of the desert, Jericho is the 

lowest and oldest city in the world, in the road stop at the Ibn Mousa mosque: the prophet Musa - Moses, 

according to Muslim tradition is buried here. 

Prayer then continuation to Jericho, stop to admire Jabal Alnabi Issa (Mt of Temptation). 

Transfer to Allenby Bridge, crossed into Jordan to visit Yosha and Shoaib in the afternoon departure to 

visit Ahl Al Kahf Raqim, the cave of the "Seven Sleepers". Continue to Amman for dinner and overnight. 

 

 



 
 

Day 08: 

FREE TIME IN AMMAN – QUEEN ALIA INTERNATIONAL AIRPORT 
After breakfast, transfer to the hotel (free time in Amman) for a panoramic view. Roman Theater, the 

Citadel and continue to the King Abdullah Mosque for prayer. Then transfer to a good restaurant to have 

your dinner in Amman. After that transfer to Queen Alia International Airport for departure with our staff 

to assist. 

 

INCLUDED IN THE RATES ABOVE 
• Assistance on arrival and departure. 

• Transportation provided (A/C) modern bus. 

• Accommodation in the above mentioned hotels on HB basis. • Guide in French 

throughout the program. 

• One free for 15 paying people, the 16th is free in a double room. 

• Departure tax from Jordan to Israel. 

• Entry visa to Jordan and Israel. 

• lunch at the Dead Sea and Wadi Rum. 

• 2-hour 4X4 Jeep Safari in Wadi. 

 

EXCLUDE FROM  THE RATES ABOVE 
• All personal expenses. 

• Entrance fees to the entire site throughout the program. 

• Lunches and drinks. 

• Any supplement. 

• Advice for hotels, guides, bus drivers and restaurants. 

• Departure tax from Israel to Jordan. 

 

YOU ARE WELCOME TO JORDAN 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



 
 

 

 

JORDAN & JURSALEM 
PROUGRAM 

08 JOURS 07 NUIT 

 

Jour 01: 

ARRIVÉE À L’AÉROPORT D’AMMAN - AMMAN  
Arrivée à l’aéroport international Queen Alia, Amman, où les employés de la compagnie vous 

rencontreront à la porte lorsque l’avion partira. Le personnel de l’entreprise fournira une assistance 

complète dans les procédures de visa et de douane. transfert à l’hôtel à Amman pour le dîner et la nuit.

 
 

Jour 02: 

AMMAN – KARAK – PETR – WADI RUM 
Après le petit déjeuner à l’hôtel, transport vers le sud de la Jordanie, visiter le Karak où la bataille de 

Yarmouk était, puis continuer à "la vieille ville de Petra Nabatian est l’une des merveilles du septième 

monde. En 1985, le Petra a été inscrit au patrimoine mondial de l’UNESCO. 

 
Commencez votre visite en profitant d’une promenade ou en montant un cheval de la porte principale de 

Petra à l’entrée de la vieille ville « Al Siq ». Alors que vous atteignez la fin d’Al Siq, le premier et le plus 

grand monument de la Pétra apparaît lentement. C’est le monument du Trésor le plus célèbre « Al 

Khazneh ». profiter de vous-même, et marcher à travers les merveilles architecturales et spirituelles de ce 

lieu majestueux en examinant chaque détail en vue. 

après la visite de la ville, transfert à Wadi Rum pour le dîner et la nuit au camp. 

 



 

 
 

Jour 03: 

WADI RUM – MER MORTE – AMMAN 
Après le petit déjeuner au camp, continuez jusqu’à la vallée du Rum où vous serez escorté par le 

beduin local pour explorer ce merveilleux désert. Ils vous transporteront en 4x4 pour explorer le 

désert. 

 
Tour temp’s au moins deux heures avec le beduin. Pendant le voyage au fond de la vallée de la 

Lune et à Ciq Lawrence Arabia, profiter du temps dans Wadi Rum. On retourne au camp. 

transfert à la Mer Morte via la route désertique pendant quatre heures, la Mer Morte est le point le 

plus bas de la Terre 431 mètres sous le niveau de la mer. La Mer Morte a son propre héritage 

historique et spirituel et est considéré comme le site de cinq villes évangéliques : Sodome, 

Aventures, Adema, Zeboim, Visiteurs. Passez la journée au soleil, nagez et détendez-vous dans l’eau 

de la mer Morte et soyez très surpris.    

 
On ne peut jamais se noyer dans la mer Morte. C’est une particularité de la mer Morte parmi les 

marins du monde. transfert à Amman pour dîner dans un hôtel. 

 

Jour 04: 

AMMAN – PONT D’ALLENBY – VISITE DE JÉRUSALEM – BETHLÉEM 



 
Après le petit déjeuner, tôt le matin, transféré au pont Allenby, 

puis en Palestine. Après les contrôles aux frontières, notre personnel du côté palestinien vous 

recevra. transfert à Jérusalem pour prier et vous pouvez regarder le dôme du rocher et visiter 

l’ancienne et la nouvelle Jérusalem. 

transfert à Bethléem pour le dîner. 

 

((1الإسراء الآية ))سبحان الذي أسرى بعبده ليلا من المسجد الحرام إلى المسجد الأقصى الذي باركنا حوله(  

 

 

 

 

Jour 05: 

JÉRUSALEM – JÉRUSALEM – AL AQSA – JABAL DAOUD – PLACE 

ALNABI DAOUD – BETHLEEM 
Après le petit déjeuner, transfert à l’ancienne ville de Jérusalem, la ville sainte des trois grandes religions 

monothéistes : Cette ville, vieille de plus de 1000 ans, a fait couler beaucoup d’encre pendant des siècles, 

et Jérusalem a été détruite plus de 20 fois, mais elle existe toujours. 

Prière à la mosquée, Visite avec un guide qui parle la même langue sur le site avec ces nombreuses 

reliques datant d’avant - périodes islamiques, Dans la vieille ville, nous marchons dans l’allée, menant à 

de nombreux endroits. 

Une expédition comprenant Heat Horn, Cardo "Old Roman City," Via Dolorosa, Umar ibn Khatib 

Mosquée et l’église du Saint-Sépulcre, est l’une des caractéristiques emblématiques du christianisme. 

Sur le mont David, visitez Matthieu, le prophète de David, Église de la Dernière Cène. 

transfert à Bethléem pour le dîner et la nuit. 

 

ا وَعِلْما  (78) مْناَهَا سُليَْمَانَ وَكُلً آتيَْنَا حُكْما يْرَ وَكُنَّا فَاعِلِينَ ففَهََّ رْنَا مَعَ داَوُودَ الْجِباَلَ يسَُب ِحْنَ وَالطَّ ا وَسَخَّ  
 

Jour 06: 

JÉRUSALEM – MONT DES OLIVIERS – RABA’A ADWIEH – SALMAN 

AL FARISI – JABEL ALMOKABER – HÉBRON - BETHLÉEM  
Après le petit déjeuner, transfert à la visite d’Al Quds par le Mont des Oliviers qui, avec ses 827m 

d’altitude, offre non seulement une vue panoramique magnifique sur la vieille ville, mais a aussi des lieux 

de grande importance pour les trois religions monothéistes. Visitez la tombe de Raba’a Adwieh, un 

danseur et chanteur de l’époque abbasside, qui a décidé de quitter le monde du spectacle et de consacrer 

sa vie à l’islam. Aujourd’hui, elle est l’une des femmes les plus célèbres de l’Islam. Visite de la tombe de 

Salman Al Farisi, un compagnon du calife Omar Ben Al Khtab qui sont allés ensemble à Al Quds en 638. 

Après la visite de Jabel Almokaber, continuer vers la ville de Bethléem, berceau du prophète Aïssa, visite 

du centre historique et de l’église de la Nativité. Sur le chemin de la ville de Hébron, "Khalil Alrahman" 

l’une des plus anciennes villes du Proche-Orient, a été construite par les Cananéens autour de 4000 BCE. 

Cette ville possède un patrimoine historique exceptionnel. Visite de la vieille ville, avec la tombe des 

Patriarches qui transforme les tombes de Nabi (Ibrahim - Ismaël - Yacoub et leurs épouses). Prière à la 

mosquée AL Kalil. Passage par Halhoul pour visiter la mosquée de Nabi Younes. Retour à Jérusalem, 

pour la prière du Maghreb et de l’Icha à Al Aqsa. continuer à Bethléem pour le dîner et la nuit. 

 

 ِ ِ اجْعلَْ هَذاَ بَلَداا آمِناا وَارْزُقْ أهَْلَهُ مِنَ الثَّمَرَاتِ مَنْ آمَنَ مِنْهُمْ باِللَّّ عهُُ قَلِيلا ثمَُّ  وَالْيوَْمِ الْآخِرِ قاَلَ وَمَنْ كَفرََ فأَمَُت ِ وَإذِْ قاَلَ إبِْرَاهِيمُ رَب 

هُ إلِىَ عَذاَبِ النَّارِ وَبئِسَْ الْمَصِيرُ   * أضَْطَرُّ

Jour 07: 



 
JÉRUSALEM – JERICHO – ALLENBY BRIDGE – SHOAIB – YOSHA – 

AHL AL KAHF – AMMAN 
JÉRUSALEM – JERICHO – ALLENBY BRIDGE – SHOAIB – YOSHA – AHL AL KAHF – AMMAN 

Après le petit déjeuner, transfert à la ville de Jéricho. Oasis situé au coeur du désert, Jéricho est La ville et 

le plus bas et le plus ancien dans le monde, dans l’arrêt de route à la mosquée Ibn Mousa: le prophète 

Moussa - Moïse, selon la tradition musulmane est enterré ici. 

Prière puis continuation pour Jéricho, arrêt pour admirer Jabal Alnabi Issa (Mt de la Tentation). 

Transfert au pont Allenby, traversé en Jordanie pour visiter yosha et Shoaib dans l’après-midi départ pour 

visiter Ahl Al Kahf Raqim, la grotte de la "Seven Sleepers". Continuez jusqu’à Amman pour le dîner et la 

nuit. 

 

Jour 08: 

TEMPS LIBRE À AMMAN – AÉROPORT INTERNATIONAL QUEEN 

ALIA 
Après le petit déjeuner, poussin sur l’hôtel, (temps libre à Amman) pour une vue panoramique. Théâtre 

romain, la Citadelle et continuez jusqu’à la mosquée du Roi Abdallah pour la prière. Puis transfert à un 

bon restaurant pour avoir votre dîner à Amman. Après ce transfert à l’aéroport international Queen Alia 

pour le départ avec notre personnel pour aider. 

 

INCLUS DANS LES TAUX CI-DESSUS 
• Assistance à l’arrivée et au départ. 

• Transport fourni (A/C) autobus moderne. 

• Hébergement dans les hôtels mentionnés ci-dessus sur la base HB. • Guide en français 

tout au long du programme. 

• Une gratuite pour 15 personnes payantes, la 16e est gratuite en chambre double. 

• Taxe de départ de la Jordanie vers Israël. 

• Visa d’entrée en Jordanie et en Israël. 

• déjeuner à la mer Morte et au Wadi Rum. 

• Safari en Jeep 4X4 de 02 heures à Wadi. 

 

NON COMPRIS DANS LES TAUX CI-DESSUS 
• Toutes les dépenses personnelles. 

• Frais d’entrée tout le site tout au long du programme. 

• Déjeuners et boissons. 

• Tout supplément. 

• Conseils aux hôtels, aux guides, aux chauffeurs d’autobus et aux restaurants. 

• Taxe de départ d’Israël vers la Jordanie. 

 

VOUS ÊTES LE BIENVENU EN JORDANIE 

AHLAN WASHLAN 
 

 

 


